
DcH Kalundborg’s ordinære generalforsamling den 28. januar 2024, kl. 12.00

Der var mødt 31 medlemmer
Bestyrelsen var repræsenteret af Heidi Saxtoft, Henrik Andersen, Birgit Jensen, Lone D.
Truelsen, Lisabeth Celpi

Henrik Andersen bød velkommen. Herefter gik man over til den udsendte dagsorden.

1. Valg af dirigent
Bestyrelsen foreslog Niels-Henning Hansen, som blev valgt.
Niels-Henning konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.
Referent - Birgit Jensen
Stemmetællere – Karin Klausen og Kirsten Sørensen

2. Beretning af foreningens formand
Henrik gennemgik formandens beretning.

Der var ingen bemærkninger til beretningen - Beretningen blev godkendt.

2a. Orientering ved formændene for de faste udvalg
Trænerkoordinatoren – Henrik læste Helles beretning op, da Helle var fraværende
grundet ferie. Helle takkede alle trænerne for deres indsats i året og glædede sig
over de flere medlemmer vi har fået i klubben efter opstart af hvalpehold.
Husansvarlig – Lisabeth fortalte kort om nogle af de arrangementer, vi havde haft i
løbet af 2023 og takkede for hjælpen. Der havde også været god hjælp med
bestilling af varer til klubhuset
Konkurrenceansvarlig – Lone oplyste, at der havde været afholdt flere konkurrencer i
løbet af året og takkede for den store opbakning og hjælp, der havde været fra flere
medlemmer. Vi har haft 2 hundeførere med til DM, Heidi Saxtoft i B-klassen og
Anette Heiden i Rally. Niels-Henning Hansen var udtaget i IGP1, men ønskede ikke
at stille op

3. Regnskabsaflæggelse af foreningens kasserer
Heidi gennemgik foreningens regnskab.
Heidi bemærkede, at nogle poster var steget en del i 2023, bl.a. græsslåning.

.
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Der var ikke bemærkninger til regnskabet. Regnskabet blev godkendt.

4. Fastsættelse af kontingent og træningsgebyr
Bestyrelsen foreslår uændret kontingentet og uændret træningsgebyr.

Bestyrelsens forslag blev vedtaget.

5. Indkomne forslag
Der var ikke indkommet forslag

6. Valg af formand
På valg var Henrik Andersen, som ikke modtog genvalg

Rasmus Jørgensen meldte sig som kandidat til formandsposten - Rasmus blev –
med stående applaus -valgt som formand.

7.. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer
På valg var Lone D. Truelsen (modtog ikke genvalg), Bjarne Andersen (modtog ikke
genvalg).

Henrik Andersen og Gefion Frydenlund Bentsdatter meldte sig som kandidater til de
2 poster – Begge blev valgt

8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen
1. suppleant blev Hanne Johansen (genvalgt)
2. suppleant blev Anette Hannibal /genvalgt)

9. Valg af 2 revisorer
Linda Hansen og Kaja Døj blev genvalgt til revisorer.

11. Valg af 1 revisorsuppleant
Svend Pedersen blev genvalgt til revisorsuppleant.

12. Eventuelt
Henrik oplyste, at man via sit medlemskab af DcH kan opnå rabat forskellige steder.
Henrik vil sende en oversigt til alle medlemmer over hvilke firmaer, der giver rabat og
hvor mange %, man kan opnå de forskellige steder.

Græsslåningen er som tidligere nævnt blevet dyrt. Medlemmerne blev opfordret til at
komme med nogle ideer til, hvordan vi eventuelt kan gøre det billigere.
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Niels-Henning opfordrede den enkelte ansvarlige for et område i bestyrelsen til at
oprette et udvalg, som nogle bestyrelsesmedlemmer gjorde for nogle år siden.

Generalforsamlingen sluttede kl. 13.15
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